
 

RM.0002.7.2018 

PROTOKÓŁ NR LIV/18 

z posiedzenia LIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

9 sierpnia 2018 r. 
 

 

 

 

 

Obrady LIV sesji Rady Miejskiej odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

w Wyszkowie, Aleja Róż 2. 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 10.05.  

Porządek obrad LIV sesji Rady Miejskiej radni otrzymali w ustawowym terminie wraz 

z materiałami sesyjnymi i projektami uchwał. 

W posiedzeniu udział wzięło 19 radnych. Dwóch radnych nieobecnych – Pan Krzysztof 

Sobieski oraz Pan Grzegorz Wyszyński. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu sesji udział wzięli: 

1) Grzegorz Nowosielski – Burmistrz Wyszkowa; 

2) Aneta Kowalewska – Z-ca Burmistrza Wyszkowa; 

3) Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy; 

4) Dariusz Korczakowski – Skarbnik Gminy; 

5) Sylwia Sendrowicz – Radca Prawny; 

6) Wiesława Oleksiak – Prokurent/Główna Księgowa Przedsiębiorstwa Wodociągów 

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie; 

7) Agnieszka Mróz - Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej; 

8) Małgorzata Ślesik-Nasiadko – Dyrektor Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Wyszkowie; 

9) Marek Siekierski – Prezes Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego; 

10) Ireneusz Mroczek – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej; 

11) Mirosław Wysocki – Komendant Straży Miejskiej w Wyszkowie; 

12) Żaneta Kozak - Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych; 

13) Barbara Prus – pracownik Wydziału Inwestycji; 

14) Leszek Marszał – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu; 

15) Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa; 

16) Bożena Czerwińska – Główny Specjalista ds. Obsługi Rady Miejskiej w Wyszkowie; 

17) Sołtysi oraz Przewodniczący Rad Osiedlowych (zgodnie z listą obecności). 
 

Ad. 1. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska. 

W oparciu o podpisaną przez radnych listę obecności stwierdziła quorum, pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał.  

Następnie przywitała Burmistrza Wyszkowa – P. Grzegorza Nowosielskiego, Z-cę Burmistrza 

– P. Anetę Kowalewską, radnych, sołtysów, kierowników i dyrektorów gminnych jednostek 

organizacyjnych, naczelników, kierowników i pracowników Urzędu, lokalną prasę oraz inne 

osoby przybyłe na posiedzenie sesji.  
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Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś z uprawnionych, obecnych na 

posiedzeniu, chciałby wnieść uwagi bądź propozycje zmian w porządku obrad. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za czerwiec i lipiec 2018 r. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze oraz tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, terapeutów 

pedagogicznych, logopedów, doradców zawodowych oraz innych nauczycieli; 

2) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/269/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

26 marca 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, 

określenia wysokości oraz szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania 

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego; 

3) przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania 

go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu; 

4) likwidacji Filii Bibliotecznej Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana 

Norwida w Wyszkowie znajdującej się w Lucynowie oraz zmian w statucie Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana Norwida w Wyszkowie; 

5) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLVI/473/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

30 listopada 2017 r w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Wyszków; 

6) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2018 – 2024; 

7) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2018 rok. 

6. Informacja Zarządu Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o. o. w Wyszkowie 

o wynikach finansowych spółki za 2017 rok. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad. 
 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady przekazała następujące informacje: 

 Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 czerwca br. został wyłożony w Biurze Rady 

w dniu 11 lipca 2018 r., natomiast protokół z sesji z dnia 11 lipca br. został wyłożony 

w dniu 13 lipca br. Uwag do protokołów nie wniesiono.  

 Podziękowania od Oddziału Warszawsko-Mazowieckiego Stowarzyszenia Seniorów 

Lotnictwa Wojskowego za nadanie nazwy wyszkowskiemu rondu imienia mjr. pil. Jana 

Mioduchowskiego. 

 19 lipca odbyło się spotkanie radnych z przedstawicielami Zarządu Klubu „Bug Wyszków”. 

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim radnym, którzy uczestniczyli w powyższym 

spotkaniu. 
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 16 listopada br. to dzień zakończenia obecnej kadencji, w związku z tym radni zobowiązani 

są złożyć oświadczenia majątkowe w dniu 17 września 2018 r. (16 września wypada 

w niedzielę), według stanu na 2 miesiące przed upływem kadencji (również na dzień 

17 września 2018 r.). 
 

Ad. 4. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za czerwiec i lipiec 2018 r. (załącznik nr 2 do protokołu). Następnie poinformował, 

że Urząd planuje wystąpić do wojewody o pozwolenie na utworzenie w Urzędzie Gminy biura 

paszportowego. Jeżeli radni nie będą temu przeciwni, a wojewoda wyrazi zgodę, obsługę 

punktu paszportowego zapewniłby Wydział Ogólny i Spraw Obywatelskich Urzędu 

Miejskiego. Radni przez aklamację, zaakceptowali propozycję Burmistrza.  

Burmistrz poinformował również, że 21 sierpnia br. planowany jest wyjazd do Płońska na 

spotkanie z władzami miasta Płońska oraz z szefem przedsiębiorstwa, które wykonuje 

utwardzanie lokalnych dróg nową technologią. Spotkanie zaplanowane jest na godz. 10.00, 

a wyjazd spod budynku Urzędu Miejskiego o godz. 8.15. Zapisy na wyjazd w Biurze Rady 

Miejskiej do 17 sierpnia.  
 

Ad. 5. 
 

1) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze 

oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, 

terapeutów pedagogicznych, logopedów, doradców zawodowych oraz innych nauczycieli. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że zgodnie z uchwałą 

Nr LII/567/18 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 czerwca 2018 r., głosowanie odbędzie 

się przy pomocy elektronicznego systemu głosowania. Następnie poddała pod głosowanie 

projekt przedstawionej uchwały i przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) - załącznik nr 3 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LIV/577/18 w sprawie 

określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla nauczycieli pełniących funkcje kierownicze oraz tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, terapeutów 

pedagogicznych, logopedów, doradców zawodowych oraz innych nauczycieli. 
 

2) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XXXIV/269/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie 
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z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, 

określenia wysokości oraz szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania 

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 18, przeciw 

– 0, wstrzym. się – 1) - załącznik nr 4 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LIV/578/18 

zmieniającą uchwałę Nr XXXIV/269/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 26 marca 

2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia, określenia wysokości 

oraz szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania nauczycielskiego dodatku 

mieszkaniowego. 
 

3) P. Wiesława Oleksiak - Prokurent/Główna Księgowa Przedsiębiorstwa Wodociągów 

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisjach stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, przeciw 

– 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 5 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LIV/579/18 w sprawie 

przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 
 

4) Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

likwidacji Filii Bibliotecznej Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana 
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Norwida w Wyszkowie znajdującej się w Lucynowie oraz zmian w statucie Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana Norwida w Wyszkowie. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 14, przeciw 

– 3, wstrzym. się – 2) - załącznik nr 6 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LIV/580/18 w sprawie 

likwidacji Filii Bibliotecznej Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana 

Norwida w Wyszkowie znajdującej się w Lucynowie oraz zmian w statucie Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana Norwida w Wyszkowie. 
 

5) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniający 

uchwałę Nr XLVI/473/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 listopada 2017 r. 

w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Wyszków. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Adam Szczerba. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Sekretarz – Anna Gołębiewska. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 18, przeciw 

– 0, wstrzym. się – 1) - załącznik nr 7 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LIV/581/18 

zmieniającą uchwałę Nr XLVI/473/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 listopada 

2017 r w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Wyszków. 
 

6) Skarbnik - P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 
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Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 15, przeciw 

– 0, wstrzym. się – 4) - załącznik nr 8 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LIV/582/18 

zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024. 
 

7) Skarbnik - P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2018 r. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisjach stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię podjętą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Adam Szczerba - radny zgłosił następujący wniosek formalny: „Przesunąć kwotę 

30.000 zł z proponowanego zwiększenia środków na projekt ul. Na Skarpie 

i ul. Łabędziej na budowę linii zasilających i oświetlenia ulicznego”. 

2) Danuta Kukwa. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielili: 

1) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski. 

2) Skarbnik – Dariusz Korczakowski. 

W celu zamieszczenia wniosku formalnego w elektronicznym systemie głosowania, 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy.  

O godz. 11.40 Przewodnicząca Rady wznowiła obrady sesji i poddała pod głosowanie 

wniosek formalny radnego Adama Szczerby: „Przesunąć kwotę 30.000 zł z proponowanego 

zwiększenia środków na projekt ul. Na Skarpie i ul. Łabędziej na budowę linii zasilających 

i oświetlenia ulicznego”. Następnie Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania (głosów 

za - 4, przeciw – 14, wstrzym. się – 1) - załącznik nr 9 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego odrzucili powyższy wniosek.  

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2018 r. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 15, przeciw 

– 0, wstrzym. się – 4) - załącznik nr 10 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr LIV/583/18 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2018 r. 
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Ad. 6. 

P. Ireneusz Mroczek – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o. o. 

w Wyszkowie przedstawił Informację Zarządu Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej 

Sp. z o. o. w Wyszkowie o wynikach finansowych spółki za 2017 rok (załącznik nr 11 do 

protokołu). 

Pytania dotyczące przedstawionego sprawozdania zadali radni: 

1) Jan Abramczyk; 

2) Włodzimierz Gryz; 

oraz  

3) Jerzy Prusinowski – Przewodniczący Osiedla Nr 3. 

Na pytania odpowiedzi udzielił: 

1) Prezes Zarządu – Ireneusz Mroczek. 
 

Ad. 7. 

P. Lucyna Sosnowska - Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, na wniosek złożony 

przez radnego Włodzimierza Gryza, odczytała protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli 

przeprowadzonej przez Komisję w Miejskim Klubie Sportowym „Bug-Wyszków”. Kontrola 

została przeprowadzona w maju br. i dotyczyła rozliczenia dotacji otrzymanej od Gminy 

Wyszków w 2017 r. 

Radny – Radosław Biernacki uważa, że na ul. Sowińskiego, między ul. Pułtuską a ul. Prostą, 

nie są wystarczająco doświetlone przejścia dla pieszych. Jedno takie przejście znajduje się przy 

sklepie „Mila”, gdzie drzewo zasłania lampę, natomiast drugie przy Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Przyszłość”, gdzie oświetlenie jest po prostu zbyt słabe. Bardzo prosi o podjęcie działań, aby 

te przejścia były lepiej widoczne. Następnie zgłosił problem związany z myjnią samochodową, 

znajdującą się przy ul. Pułtuskiej, obok pawilonu handlowego (teren na którym stoi myjnia 

należy do PSS). P. Biernacki zauważył, że sprawa ciągnie się już od 2011 roku - w zimę temat 

nieco przysypia, ale latem budzi się ponownie. Myjnia dostępna jest na okrągło, więc 

mieszkańcy zamieszkujący w jej okolicy, skarżą się, że kiedy w letnie noce otwierają okna 

i balkony, słychać jak podjeżdżają samochody, pasażerowie rozkręcają muzykę, piją piwo, 

słychać krzyki i bójki. Mieszkańcy narażeni są również na opary, które wpadają do mieszkań. 

P. Biernacki dodał, że w sprawie myjni odbywały się już spotkania z dzierżawcą terenu, na 

którym zlokalizowana jest myjnia, ale spotkania te nie przyniosły oczekiwanych przez 

mieszkańców rezultatów. Zapewnił, że wie o tym, że Gmina nie może myjni zamknąć, ale 

może wpłynąć na sposób jej działania i choć trochę pomóc mieszkańcom. Zaproponował, żeby 

tak jak w Otwocku czy Józefowie podjąć uchwałę, która ograniczyłaby czas działalności myjni. 

W tych miastach myjnie funkcjonują od godz. 6.00 do 22.00. Dodał, że jeżeli nowe przepisy 

nie byłyby przestrzegane, to ich egzekwowanie należałoby do Straży Miejskiej i Policji. 

P. Biernacki dodał, że problemy z myjnią zgłaszają również mieszkańcy po przeciwległej 

stronie ulicy, gdzie również znajduje się myjnia samochodowa. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że jeśli chodzi o doświetlenie przejść 

dla pieszych, to zostanie to uwzględnione przy wymianie oświetlenia na oświetlenie ledowe na 

tym odcinku ulicy. Jeżeli chodzi o wycinkę drzewa przy przejściu dla pieszych, Burmistrz 

poprosił o zwrócenie się z tym tematem do Wydziału Gospodarki Komunalnej. Co do kwestii 

ograniczenia czasu funkcjonowania myjni, to sprawa od strony formalnej zostanie 
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przeanalizowana przez Urząd. Temat zapewne wróci do przedyskutowania na komisje Rady 

Miejskiej.  

Radny – Sławomir Wróbel poinformował, że jakiś czas temu podjął inicjatywę uhonorowania 

oficera Armii Krajowej Stanisława Wróbla ps. „Jaskółka”, który został bestialsko 

zamordowany przez Niemców podczas II Wojny Światowej. Odbyło się już kilka spotkań w tej 

sprawie i uzgodniono, że można byłoby utworzyć szlak turystyczny pod nazwą „Śladami 

Stanisława Wróbla”. Szlak przebiegałby od miejsca urodzin przy ul. Leśnej, poprzez drukarnię 

i peron w Rybienku Leśnym, przy torach kolejowych obok Zarządu Wodnego i kończyłby się 

na cmentarzu, na którym Stanisław Wróbel został pochowany. W każdym tym miejscu, 

w płycie chodnikowej, zostałaby zamontowana tablica informacyjna (łącznie 6 tablic). 

Szacunkowy koszt wykonania tablic, to 30. 000 zł. W związku z tym, radny P. Sławomir 

Wróbel zwrócił się do Burmistrza i radnych z prośbą, o znalezienie w budżecie takiej kwoty. 

Radny – P. Piotr Turek podziękował za udzieloną odpowiedź, dotyczącą daty urodzenia 

Burmistrza Stanisława Wolskiego. Zwrócił jednak uwagę, że skoro Gmina już wcześniej 

wiedziała o poprawnej dacie urodzenia i historii z tym związanej, to powinna o tym 

poinformować od razu. Następnie P. Turek spytał Burmistrza, jakie są zakładane trwałości 

budowanych dróg w Gminie np. ulic: Kasztanowej, Handlowej, Szpitalnej? Jaki jest 

przewidywany okres eksploatacji tych dróg? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że gwarancja jest od 3 do 5 lat, a na 

niektóre inwestycji nawet do 7 lat.  

Radny – P. Piotr Turek poinformował, że nie chodzi mu o gwarancję, ale o to czy zakładany 

jest jakiś konkretny okres eksploatacji wybudowanej drogi? P. Turek przytoczył przykład 

ul. Leśnej, która została wybudowana w 2010 roku za prawie 1 mln zł, a teraz, zaledwie po 

8 latach, została zrobiona od nowa.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że trzeba się przyjrzeć, jaki zakres robót 

był wykonywany wcześniej, a jaki robiony jest obecnie. W 2010 r. droga była bez podbudowy 

i robiono jedynie nakładkę, natomiast teraz przebudowa wykonywana jest w zupełnie innym 

zakresie oraz dodatkowo wykonywane są nowe elementy, których wcześniej nie było, czyli 

chodniki, ścieżki rowerowe, miejsca parkingowe czy rondo. Droga została wzmocniona, 

ponieważ w dzielnicy przemysłowej powstaje wiele nowych firm, które generują ciężki ruch na 

tej drodze. Ponadto budowa tej drogi wpisywała się w program „Mobilność miejska”. 

Radny – P. Piotr Turek uważa, że ta droga robiona jest głównie dla inwestorów, którzy 

lokalizują tam swoje firmy. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że dokładnie tak jest i nie jest to żadne 

odkrycie, że w dzielnicy przemysłowej drogi budowane są pod TIR-y, zarówno dla firm 

istniejących, jak i dla tych które tam powstaną.  

P. Jerzy Prusinowski – Przewodniczący Osiedla Nr 3 zauważył, że im bliżej nadchodzących 

wyborów, tym bardziej niektórzy chcą zaistnieć. Zwrócił się z prośbą, aby każdy, kto chce 

zadać jakieś pytanie, wcześniej się nad tym pytaniem zastanowił. Następnie zwrócił się do 

radnych i Burmistrza, aby wbrew niektórym opiniom, zacząć budować Plac Miejski, który jest 

potrzebny i na który czekają mieszkańcy.  

P. Eugeniusz Zaremba – Sołtys Lucynowa Dużego spytał, czy nie można zrobić porządku ze 

zgliszczami przy ul. Warszawskiej, które pozostały po pożarze? 

Radny - P. Czesław Lach poinformował, że tą sprawą zajęła się już Straż Miejska. 

Właściciele posesji zobowiązali się doprowadzić posesję porządku. 
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Radny – P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja Finansów i Gospodarki, 2 lipca br. 

dokonała oceny funkcjonowania Straży Miejskiej w Wyszkowie w zakresie zwalczania dzikich 

wysypisk, odpadów oraz pomocy bezdomnym na terenie Gminy Wyszków. Protokół z tego 

przeglądu znajduje się u Pana Burmistrza oraz w Biurze Rady Miejskiej. 

Radny – P. Andrzej Piątek poinformował, że w ramach darmowych wejść, z pływalni 

miejskiej skorzystało już ponad 8.000 osób. Uważa, że pomysł udostępnienia pływalni 

w zamian za brak plaży miejskiej, był jak najbardziej trafiony. Nie ukrywa jednak, że z tego 

tytułu, dużo więcej pracy mają pracownicy pływalni, a zwłaszcza panie kasjerki. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zaprosił wszystkich na uroczystości związane ze 

świętem 15 sierpnia. Poinformował, że szczegółowe informacje, dotyczące obchodów, znajdują 

się na stronie Urzędu Miejskiego oraz w lokalnych mediach. 

Radna – P. Lucyna Sosnowska, w imieniu Rady Seniorów, poprosiła, aby rozpropagować 

Ogólnopolską Paradę Seniorów, która będzie miała miejsce w Warszawie 18 sierpnia br. 

Zapisy na wyjazd przyjmuje P. Lidia Stępkowska. 
 

Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 12.40 uznając porządek obrad LIV Sesji Rady Miejskiej 

za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  
 

Z przebiegu powyższego posiedzenia, został sporządzony zapis dźwiękowy. 

 

 
Protokołowała        Przewodnicząca Rady 

Bożena Czerwińska       Elżbieta Piórkowska 


